

Decoration FSL should be embroidered on two layers of a water-soluble stabilizer.

If your water-soluble stabilizer has a high density, then you can embroider on one layer.

After the products are embroidered, the water-soluble stabilizer should be washed.

If it is a brooch or other product that must be tough and keep in shape, do not wash away the highly water-soluble stabilizer.

The product must then be dried. Sometimes you can use an iron, you need to put under the product and top a terry towel and iron it.

Then, according to your taste, the product can be decorated with beads, sequins, paillettes. And add hardware.

You can make from the details of this design different decorations: necklaces, earrings, bracelet and other to your liking.

For connecting individual flowers, you must make small holes with an awl or a thick needle and use connectors for jewelry.

Украшения FSL должны вышиваться на двух слоях водорастворимого стабилизатора.

Если ваш водорастворимый стабилизатор имеет большую плотность, тогда вы можете вышивать на одном слое.

После того как изделие вышито водорастворимый стабилизатор должен быть вымыт.

Если это брошь или другое изделие которое должно быть жестким и держать форму, не вымывайте сильно водорастворимый стабилизатор.

Затем изделие должно быть высушено. Иногда можно использовать утюг, нужно подложить под изделие и сверху махровое полотенце и прогладить.

Затем по вашему вкусу изделие может быть украшено бисером, стразами, пайетками. И добавить фурнитуру.

Вы можете сделать из деталей этого дизайна различные украшения: ожерелья, серьги, браслет и другие по своему вкусу.

Для того чтобы соединить отдельные цветы, нужно сделать небольшие дырочки с помощью шила или толстой иглы и соединить их коннекторами для создания бижутерии.